
Zápis ze zasedání osadního výboru Poličany Kutná Hora ze dne  10.6.2019 

 

Přítomni:  Slavík, Rotová, Sovová,  Cypra,  Brzobohatý, 

Omluveni: Pechová, Rot, Jelínková, Nevole 

Host: Pan starosta Ing. Viktora 

 

1 Žádáme o znovu natření autobusové zastávky. Dochází k zbytečnému ničení dřeva. 

2) Velká nespokojenost se sekáním trávy. Tráva je nedosekaná, spíše oškubaná. Na mnoha částech 

zůstala i ležet. Po seschnutí rozlétaná po komunikacích. Některé plochy úplně netknuté. O sekání 

okolo rybníčka nemluvě. 

3) A znovu:  Vyřešení  vážního domku u vlakové zastávky. V jaké fázi řešení je odstranění budovy 

v havarijním stavu? 

4) dořešení osvětlení 

5)A znovu se připomínáme: spojovací komunikace s Kutnou Horou, které jsme součástí, pro pěší 

6) Děkujeme za instalaci nového hracího prvku na našem dětském hřišti. Věříme, že byla 

provedena kontrola bezpečnosti, ale k opravě máme připomínky. Dřevěné hrací prvky by si 

zasloužily natřít a lezecí prvky na šplhací stěně přešroubovat.Jsou v nich zachycené kamínky a 

nášlapy vyvrací. Plastové úchyty už dobře nedrží. 

7)jako část obce Kutné Hory máme zájem o plynofikaci (spojení se s obcemi Malešov, Křesetice?, je 

to jediná možnost eko topení do budoucna, protože stávající elektrická připojení neumožňují se 

připojit všem) Prosíme o vyjádření. Alternativy, doporučení? 

9) Chtěli bychom upozornit na havarijní stav budov č.p.2  stojících na pozemku 10/1 v majetku 

Silnice Čáslav-DEVELOPMENT s.r.o. a České Republiky. Budova špejcharu je bez střechy a přilehlé 

stáje před zřícením. Objekt je nezabezpečený(chybí vrata) a nebezpečný.Navíc je budova 

památkově chráněná. 

  

                                          

 

 

                                         S pozdravem Osadní výbor Poličany Kutná Hora 

                                                      Zastoupený  Václavem Slavíkem    

 


